
Köpings Flygklubb 

 

Medlemsmöte 2018-09-05 

 
Närvarande:  Mats Bergius, Göran Karlsson, Ola Lindblad, Bengt Palmestål, Gudrun Furubäck, 

Veli-Matti Sorvari, Samuel Widarsson, Rolf Hollsten, Tommy Erixon, Martin Lindström 

 Jani Tasala, Tommy Särnblad, Jari Asu, Tina Johnson, Peter von Panajott, Björn Eltvik, 

 Svante Jansson, Sami Häkkilä, Jörgen Carlsson, Henric Liljeström, Lars Gustavsson,  

 Pippi Sandström, Rune Andersson, Jana Willem, Otto Willem, Cia Uggla, Emma Uggla, 

 Tomas Gaupsas, Torbjörn Norling, Jimmy Norrman, Lars Lundin, Merivan Norai,  

 Rickard Eriksson, Robin Halldin, Samuel Widarsson.  
 

 

 §1. Tommy hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

   

     

 §2. Fix på klubben. 

  Mittenhangaren: skall isoleras…..vilka kan hjälpa till? 

  Fältet: gropar skall fixas… vältas. 

  Gräsklippning: fler kan köra in sig och klippa. 

  Vattenledning: sommarvatten till hangarerna skall grävas ner. 

  Plåtsättning hangarerna: meddela Ola om du kan hjälpa till. 

  Fältbelysning till vintern:  

  Kabel till vattenpumpen: 

  Nya låssystemet: Tommy och Mika lämnar ut taggar till låset. 

  Eldragningen skall göras om. 

  Återvinningscentral: Bygga en vid hangargaveln för plast och well. 

  Radio 8,33Mhz: Ny radio beställd till VKE. 

  Tomas hangar: Styrelsen tar ett omtag på nästa styrelsemöte. 

  Hyresgäster i hangarerna: Avtalen är inte tidsbundna….  

  Plan eller vision för framtiden…. 

  Vår flygplansflotta? 

  LAPL-skolning? 

  Bränsle: vi har köpt en egen 5 m3 tank för 91/96 UL. Då är vi oberoende. 

  Vilka får Meka med planen: Endast tekniker får göra det! Rickard Eriksson blir ny tekniker. 

  Dåliga betalare? Hur gör vi med det. Vi ska ha plussaldo innan vi skall flyga, och om det 

  kostar mer skall det in inom 10 dagar. 

  HSI er till alla ul-flygplan.?? Medlemmarna tveksamma. 

  Motoruppkörningar utan att blåsa in mot hangarerna och klubbhus. 

  Banljusets tändning… skall alltid stå i läge noll i skåpet. 

  Kamera vid hangarerna??  

  Självriskreduceringen…..fel beslut?? Presentera motivering. 

  Inskaffa minnes(TF)kort till G5orna. 

  Större ekonomiska investeringar bör förankras…… 

  Flyglärarnas ekonomiska ersättningar?? Ingen har några problem med det! 

  Sparbanksmiljonen bör vi söka för ungdomsverksamhet. Samuel söker. 

  Vad kan flygklubben erbjuda för utbildningar: motorflygchef, tankansvarig,  

  formationsflygkurs, bogserutbildning, mekaniker… 

  Larm i hangarer…. Tommy Särnblad kollar. 

  Medlemstak?? Hur många kan vi bli??  

   

Vid protokollet 

 

 

…………………………..  …………………………… 

 Tommy Erixon   Veli-Matti Sorvari  

Vice Ordförande  Tf Sekreterare  


